## 規格 Specification

產品型號 Model	DWS2500T-CN
過濾精密度 Micron Rating	0.2微米micron
有效過濾水量 Capacity	<b>750</b> 加侖Gals / <b>2,839</b> 公升L
流量 Flow Rate	0.75加侖/分鐘gpm (2.84公升/分鐘lpm)
適用水溫 Operating Temperature	4.4°C - 37.8°C
適用水壓 Operating Pressure	25 - 120psi
尺寸 Dimension	40cm(H) x 29cm(W) x 14cm(D)
	需預留5cm以便更換濾芯 5cm distance reserved for cartridge change-out
濾芯 Cartridge	前置濾芯 Prefilter: PFS2500-C-CN 後置濾芯 Postfilter: DWS2500-C-CN

#### 安裝方法 **Installation Method**



● 鋅盤底安裝

Under-the-sink Installation

安裝獨立水龍頭,潔淨衛生, 檯面格外整潔。

Space saving with dedicated drinking faucet. Look more concise.

採用美國食物及藥物管理局(FDA)CFR-21認可之物料製造。 Made from FDA CFR-21 (Food Grade) Compliant Materials.

- 當水流速度減慢便應更換濾芯,建議每6至9個月更換濾芯一次,但視乎用水量及水質而異,濾芯 最長亦可使用達12個月。
- 如懷疑水源受污染或未經任何消毒處理,請勿使用本產品。
- 安裝及使用前,請先閱讀安裝及操作指引以避免因漏水而導致的任何財物損失。
- 本產品只適用於家居冷水處理。
- •本公司並不承擔因保養失當而造成之產品故障

#### Instructions:

- Change the cartridge when the water flow becomes slow. Suggest to change cartridge every 6 to 9 months. Cartridge life varies by water consumption and water quality but the maximum life is 12 months only.
- . Do not use with water that is microbiologically unsafe or of unknown quality without adequate disinfection.
- To avoid property damage due to water leakage, please read the installation and operating manual before installing and using this product.
- · For residential use only with cold water
- 3M will not be liable for any system failure due to improper maintenance,

#### **3M**

濾水系統 3M香港有限公司

香港屈臣道15號維多利中心五字樓 電話: 2806 6111

www.3M.com/hk/waterfilter



# 家用濾水系統 Water Filter for your Home





## 榮獲美國國家衛生基金會認證 **NSF International**

NSF/ANSI Std. 53 健康效應 **Drinking Water Treatment Units -**Health Effects

NSF/ANSI Std. 42 感觀效應 **Drinking Water Treatment Units** Aesthetic Effects



## 為何選擇3M淨水設備? **Why choose 3M Purification**

3M擁有過70年的高端淨水技術,於不同行業提供水質淨化方案,如電 子微型零組件生產時使用之高純水、製藥業生產疫苗和注射劑之用水 過濾、酒類生產的淨化程序過濾及跨國飲料商及大型連鎖餐廳之用水 過濾。如此豐富的淨水經驗並擁有100項專利的核心技術,非一般過濾 產品能匹敵。

With over 70 years evolving filtration technology, 3M Purification is providing the best in class filtration services to many market segments, ranging from the filtration for highly sensitive components in electronic manufacturers, pharmaceutical Companies for drug manufacturing, food and beverage manufacturer for beverages preparation and global chain restaurants for food preparation. With this innovative and highly reliable core filtration technology and numerous proprietary design, 3M Purification is recognized to be the most trusted brand in the industry

## 3M淨水系統採用什麼技術? What is the technology used by 3M?

## △醫藥級標準之濾膜 **Pharmaceutical Grade Filter Media**

採用 MPACT Technology - 醫藥級標準 之精密複合活性碳柱尼龍濾膜以達至 0.2微米之過濾效能。

Adopt MPACT Technology - pharmaceutical grade premium carbon/nylon membrane to achieve filtration capability of 0,2 micron rating.





## △雙濾芯設計 Twin Cartridge System Design

前置濾芯PFS2500-C-CN用以過濾體積較大之 微粒,有助保護較精密之複合活性碳柱尼龍 濾膜濾芯DWS2500-C-CN。

Prefilter PFS2500-C-CN used to handle problematic water and protect premium carbon/nylon membrane postfilter DWS2500-C-CN

### ♦ 快速濾芯更換設計 Sanitary Quick Change(SQC) Design

獨特快速濾芯更換設計,10秒可自行更 換濾芯。

Patented SQC design, 10 seconds to change the cartridge.

- ^IMPACT: Integrated Membrane Pre-Activated Carbon Technology
- \* 系統操作需要3粒AA鹼性電池。 3 pcs AA size ALKALINE batteries required.
- \* 更換濾芯後,可重新設定監控系統以監測新濾芯之工作狀態。 Reset buttons to restart the monitoring system after cartridge change-out

## ◇三重智能監控系統\* 11+22+3 3-Step "SMART" Cartridge Change Monitoring System\*

監測濾芯的使用情況,系統會發聲響並顯示濾芯 的工作狀態,提醒用家更換濾芯。

Monitor usage and provide audio and visual alarm for cartridge change.

LCD 顯示器 - 顯示濾芯使用時間,格數會

LCD cartridge life indicator base on TIME.



LCD 顯示器 - 顯示濾芯已處理的水量,格數會隨用水量遞減。

LCD cartridge life indicator base on CAPACITY.

水龍頭上的LED燈會提醒用家 更換濾芯。

> Light indicator at dedicated drinking faucet alerts you on cartridge change.



Blue LED: Normal Use

## ▲有效過濾以下物質

#### Can filter the following components in water



餘氯及異味 Chlorine & Odor

Sediment

Heavy Metal & Rust

重金屬鉛及鐵銹

揮發性有機物



**DWS2500-C-CN** 

## 為何選擇NSF認可淨水系統? Why choose NSF certified system?



NSF International美國國家衛生基金會,是水品質和食物安全測試的獨立第 三者認證機構。NSF所建立的檢測標準,許多皆被美國國家標準局(ANSI) 納入國家標準;不僅在美國有權威地位,在國際上也備受肯定與尊崇。 目前3M已有超過360項淨水產品通過NSF認證,相較於其它廠商只有單 一或幾項淨水產品通過認證,突顯3M出品的淨水產品絕對擁有最高標準 的品質。

NSF International is an independent, not-for-profit organization that helps protect consumers by certifying products and writing standards for food, water and consumer goods. Their ongoing commitment is to encourage everyone to live safer. The standard of NSF not only being adopted in American National Standards Institute (ANSI) but also being recognized worldwide. Over 360 pieces of 3M water filtration products are being certified by NSF and are recognized to be reliable and be safe for everyone.

<sup>\*</sup>包括42種揮發性有機物,如三鹵甲烷。

<sup>#</sup> Include 42 VOC contaminants, e.g. TTHM.

詳情請於 NSF 網站杳詢

Details can refer to NSF International website.